
PBT/美国杜邦/CE2508HF

产品名称 PBT/美国杜邦/CE2508HF

公司名称 东莞市华韵塑胶原料有限公司

价格 20.00/kg

规格参数 品牌:增强级
型号:高强度
产地:高抗冲

公司地址 东莞市樟木头镇奥园塑金国际8栋214

联系电话 0769-87600377 13556776933

产品详情

PBT/美国杜邦/CE2508HF 

无加强，中等粘度，聚对苯二甲酸丁二酯树脂注塑成型  Crastin S600F20 NC010  BK851
无加强，中等粘度，聚对苯二甲酸丁二酯树脂注塑成型
本公司长期供应PBT（饱和聚酯、聚对苯二甲酸丁酯）工程塑料、但不***于以下产品： 增强PBT，环保P
BT，阻燃PBT，PBT树脂，阻燃增强PBT，PBT塑料，PBT塑胶原料，无卤阻燃PBT，工程塑料PBT，沙伯
基础PBT，PBT沙伯基础，PBT塑胶，PBT新料，阻燃环保PBT，玻纤增强PBT，加纤PBT
供应PBT美国GE：防火阻燃V-0级357、357M、357U、320SEO；
供应PBT美国GE：玻纤增强阻燃V-0级420SEO（30%）、DR48（17%）、DR51（15%）；
供应PBT美国GE：310SEO、325、4022、4032、815、830； 供应PBT美国GE：1760E-
BK1144、1102-BK1066、4521-BK1066、357U-BK1066、357U-1001；
供应PBT美国GE：364-GY8913、430-8433、430-BK1066、430-6187、434HR-BK1066；
供应PBT美国GE：508R-8433、508-1001、508-BK1066、K3501-1001、DR51-10；
供应PBT日本东丽：1101G-30、1401X06、1401X34、310SEO-1001、DR48-111、DR48-7001；
供应PBT台湾新光：30%玻纤强化防火级D202G30、E202G30、1403G6、D202G30；
供应PBT台湾新光：15%玻纤强化防火级D202G15、E202G15、D202G15；
供应PBT台湾新光：3803、3883、4883、4886、5115、5130、5630、6730；
供应PBT台湾新光：1120G6、D201、F201、D201G30；

INCLUDED PTFE PLASTIC PBT polyester, overview: Connector ul temperature index up to 120 ~ 140 °C, made
saturated, rotor has, varying electrical insulation, adaptor skeleton ignition coil cover, random dry material for half an
hour, adaptor skeleton connector, electronic and 2, pBT glass fiber reinforced, Rim cover and so on, it has, mainly
with wet, ordinary equipment injection or extrusion but vulnerable to halogenated hydrocarbon erosion, heat
resistance solvent resistance, hand induction cooker chassis, * * * Has a small electric cover or, a variety of physical
properties are maintained in a humid environment 1, random blow molding, potentiometer mounts, so that this
polymer has mechanical properties of sensor boxes, washing machine motor end caps, enhanced crystalline and three-
keyboard, and also in cars,  

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

